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Onderwerp Planning en inhoud: concept Fietsbeleidsplan 

Inleiding

Op 2 december 2021 staat een Rond de Tafel bijeenkomst gepland. Tijdens deze bijeenkomst willen wij u graag op 

de hoogte stellen van de inhoud van het concept Fietsbeleidsplan, de wijze waarop deze tot stand is gekomen en 

het voorgenomen vervolg.  Wij willen tevens van de gelegenheid gebruik maken om de visie op hoofdlijnen met 

de raadsleden te bespreken om zodoende input op te halen om de visie aan te scherpen. 

In het concept Fietsbeleidsplan wordt op hoofdlijnen beschreven op welke wijze de gemeente het fietsgebruik wil 

verhogen en de fietsverkeersveiligheid wil verbeteren. Deze uitwerking is gebaseerd op een inventarisatie van de 

bestaande situatie, landelijke, regionale en gemeentelijke beleidskaders en verwachte ontwikkelingen. Daarnaast 

is de inbreng van inwoners (geïnventariseerd middels een online enquête) belangrijk geweest voor de 

ontwikkeling van het conceptplan. 

Programma

Tijdens de bijeenkomst komt het volgende aan bod.

Gestart wordt met een presentatie van circa 20 minuten. Hierbij wordt ingegaan op: 

- de input die is gebruikt voor het opstellen van het conceptplan

- de bevindingen

- de geformuleerde doelstellingen 

- vervolg 

De resterende tijd gaan wij graag met u in gesprek over de inhoud van het conceptplan. Hoe kijkt u naar het 

geformuleerde beleid?  Wat zijn mogelijke aandachtspunten bij het verder ontwikkelen van het Fietsbeleidsplan?  

Voldoet het plan aan de verwachtingen of mist u onderdelen? Welke prioriteiten wilt u stellen?

Benodigde voorbereiding

Afgezien van het kennisnemen van het concept Fietsbeleidsplan vraagt de Rond de tafelbijeenkomst geen 

specifieke voorbereiding. 

Verwachte tijdsduur

De verwachte tijdsduur is één uur. 



2

Vervolg

Na de Rond de tafel bijeenkomst zien wij het volgende vervolg voor ons:

Zoals aangegeven willen wij van de gelegenheid gebruik maken om de visie met de raadsleden te bespreken om 

naderhand het conceptplan bij te stellen. Tijdens het bijstellen van het plan wordt het vertalen van de visie 

uitgewerkt in een concreet maatregelenpakket dat zijn beslag zal krijgen in een Uitvoeringsprogramma. Bij het 

ontwikkelen van dit programma willen wij de inwoners en andere stakeholders betrekken. Op welke wijze wij dit 

precies willen doen is nog niet bekend. Gestreefd wordt om in het tweede kwartaal 2022 het bijgestelde 

Fietsbeleidsplan en het Uitvoeringsprogramma inclusief benodigde financiële middelen voor te leggen aan het 

college. Conform de inspraakverordening wordt het plan vervolgens ter inzage gebracht zodat een ieder een 

zienswijze kan indienen. Na instemming met het Fietsbeleidsplan en vaststelling van het Uitvoeringsprogramma 

door het college worden raadsleden desgewenst  opnieuw op de hoogte gebracht van de resultaten in een Rond 

de tafelbijeenkomst. Gekoerst wordt op vaststelling door de gemeenteraad van het Fietsbeleidsplan in september 

2022. 


